
Valokuitukysely on saatu suoritettua ja esitämme kiitoksen Hirvaan kyläläisille 
kiinnostuksesta asiaan. 
 
Hirvaan talouksista käytiin läpi 
312/382 eli 82%, Pyrimme 
käymään läpi kaikki, mutta 
koska meitä kartoittajia oli vain 
kolme ja osa työelämässä, niin 
aikataulut asukkaiden kanssa 
eivät välttämättä kohdanneet. 
Siksi valitettavasti osa 
asukkaista jäi tavoittamatta. 
Valokuituverkkoon liittyminen 
otettiin vastaan positiivisella 
asenteella, joskin hinta hieman 
huoletti asukkaita.  
 
43% vastaajista valokuituverkkoon liittyminen kiinnosti paljon, 35% jonkin verran ja 22% 
talouksista asia ei kiinnostanut lainkaan. Eli näiden 78% voimalla lähdemme toteuttamaan 
hanketta eteenpäin. 
 
Ensimmäisenä perustamme osuuskunnan, joka Kylien kehittämissäätiön tuella ja riskillä 
teettää verkkosuunnitelman ja talousarvion. Samalla osuuskunta laatii hankesuunnitelman, 
jolla hankkeelle haetaan rahoitusta Ely-keskukselta. Sen jälkeen osuuskunnan hallitus, 
johon muuten haemme vaikutushaluisia jäseniä, kilpailuttaa rakennustyön ja mikäli 
rahoitushakemus hyväksytään, lähtee rakennuttamaan valokuituverkon ihanalle Hirvaan 
kylällemme. 
 
Osuuskunnan jäsenmaksua emme ole vielä lyöneet lukkoon, sen päättää ok:n hallitus. 
 
Tule mukaan vaikuttamaan. Ilmoita itsestäsi Toni Hämeenniemelle 044 5400 484 
 
psta Stella Nissen-Olli 
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